



產品環保責任條例
PRODUCT ECO-RESPONSIBILITY ORDINANCE

取消作為登記供應商的登記
Cancellation of Registration as a Registered Supplier

請以正楷填寫各項資料 Please complete all items in BLOCK LETTERS

已登記供應商名稱

Name of the Registered Supplier _____

REE 登記編號

REE Registration No. _____

確認取消登記 Confirm to cancel the registration

請按照《產品環保責任條例》第 34 條，取消我作為登記供應商的登記，原因如下（可選所有合適項目）：

According to Section 34 of the Product Eco-responsibility Ordinance, I would like to request cancellation of my registration as a registered supplier. My reason(s) is/are enlisted below (select all appropriate boxes):

1. 已經停止生產受管制電器
Cessation of manufacturing of REE

2. 已經停止進口受管制電器
Cessation of import of REE

3. 已經停止經營分發受管制電器
Cessation of distribution of REE

4. 停止經營分發日期：
Date of cessation of distribution: _____

5. 同時附上最後一期的申報（REE-2 表格）
Attached herewith the final return (Form REE-2)

6. 最後一期的申報將於 _____ 提交。
The final return will be submitted on _____ .

7. 請用以下地址，作為徵費的通知和將來的聯絡：
Please use the address below for notification of recycling levy and contact in future:

8. 將會退回餘下的循環再造標籤（數量列於最後一期的申報 REE-2 表格內）。
The surplus recycling labels will be returned (the quantity is enlisted in the Form REE-2).

注意 Note : 請在適當方格內填上[✓]號 Please tick as appropriate

供應商聲明 Declaration of Supplier

*本人/ 我們謹此聲明，盡本人/ 我們所知所信，根據本表格所提供的資料皆為真確及完整。

*本人/ 我們已細閱申請指南及關於*本人/ 我們個人資料的「個人資料收集聲明」。*本人/ 我們謹此聲明，*本人/ 我們在此申請表上所填報的個人資料，就*本人/ 我們所知，均屬真確及最新的資料。 *本人/ 我們明白並且同意，此等個人資料，可按照「個人資料收集聲明」所述之目的而被使用。

*I/We declare that the information provided in this form is, to the best of my/our knowledge and belief, true and complete.

*I/We have read the Application Guide and Personal Information Collection Statement about *my/our personal data. *I/We declare that the personal data provided in this application form are accurate and up-to-date to the best of *my/our knowledge. *I/We agree and understand that such personal data can be used according to the purposes stated in the Personal Information Collection Statement.

* 請將不適用者刪去 *Please delete where inapplicable.*

(簽署 Signature)

(姓名 Name)
(請用正楷填寫 in Block Letters)

(職位 Capacity)

代表 on behalf of :

(公司名稱及印鑑) (如適用者)
(Company Name and Chop as appropriate)

(日期)
(Date)

警告 :

根據香港法例第 603 章《產品環保責任條例》第 9(1)條規定：

- * 任何人出示或提供在要項上屬虛假或具誤導性的紀錄、文件或資料，充作遵守本條例，即屬犯罪，一經定罪，可處第 6 級罰款（港幣十萬元）。

Warning :

Under Section 9(1) of the Product Eco-responsibility Ordinance (Cap 603) :

- * A person who, in purported compliance with this Ordinance, produces or provides any record, document or information that is false or misleading in any material particular commits an offence and is liable on conviction to a fine at level 6 (HK\$100,000).